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MAANDBLAD VOOR BECKUM EN 
BECKUMER VERENIGINGEN 
EXPLOITATIE STICHTING DRUK VOOR BECKUM 

 

Verschijnt 10x per jaar en wordt gratis in Beckum huis aan huis verspreid. 

Andere belangstellenden (bijv. geen formele binding met Beckum) 
kunnen een postabonnement nemen op BBB à € 20 per jaar. Info/opgave 

via Ria Jannink: 074-3676430; @. r.jannink1@kpnplanet.nl. 
BBB-digitaal: www.beckumbeterbekeken.nl (foto’s in kleur!). 
De uitgave van BBB is mede mogelijk DANKZIJ DE ADVERTEERDERS EN 

VRIJWILLIGE BIJDRAGEN VAN DE LEZERS op nummer; 
NL73 RBRB 0958 3943 18 t.n.v. ‘Stichting Druk v. Beckum’; o.v.v. 
’Vrijwillige bijdrage BBB’. 
 

REDACTIETEAM en de BLADMAKERS 
Teksten-coördinatie-layout Jan Ottink 

Kopie-druk   Jan Busscher & Leo van het Bolscher 
Verzending & distributie Ria Jannink & BBB afwerkploeg 
Advertenties - coördinatie Marscha Kleinsman-Pot 

Eindredactie   Jan Ottink 
 

TELEFOONNUMMERS en E-MAILS REDACTIELEDEN 
Info teksten/kopij adres  074-3676435; @. janottink@home.nl  
Info - organisatie  074-3676430; @. 
r.jannink1@kpnplanet.nl 

Opmaak/info advertenties @. advertenties@beckumbeterbekeken.nl 
Vragen over verzending  Ria Jannink; 074-3676430 
Telefoon BBB-kamer  074-3676100 
 

ADVERTENTIES 
Eenmalig zwart-wit: ‘BBB-tje’ (korte tekst advertentie) = € 2,50 
1/4 pag. (47mm)=   € 15,00 

1/2 pag. (97mm)=   € 25,00 

1/1 pag. (196mm)= € 40,00 
Advertenties algemeen zie: www.beckumbeterbekeken.nl/adverteerders. 
 

BBB VERSCHIJNT IN 2024 OP; 
24 jan, 21 feb, 27 mrt, 24 apr, 29 mei, 26 jun, 25 sep, 30 okt, 27 nov, 18 dec. 
Inleveren kopij uiterlijk een week vóór de uitgave! 
 

22 okt. is uiterste inleverdatum kopij volgende BBB! 

mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
http://www.beckumbeterbekeken.nl/
mailto:janottink@home.nl
mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
mailto:advertenties@beckumbeterbekeken.nl
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Jaargang       Nummer 

46…………….……………………………….7 

 

Laatste Week Nieuws 
 

OVERVOLLE NAZOMER BBB DEZE KEER!! 
- Zaterdag jl. was de Lus van Beckum, start-finish Kruudhof,     

honderden deelnemers; kids en veteranen(!) gingen de uitdaging aan. 
Volgende maand in BBB ruim aandacht voor dit evenement!! 
- Maandag jl. waren de sv TVO jaarvergaderingen gezamenlijk.  Met oa. 

nieuwe voetbalvoorzitter Mike de Ruiter. Succes Mike! En nuttige 
investeringen voor de afdelingen zijn door Het TVO Gilde geaccordeerd.  

Ook hiervan ruime aandacht in de volgende okt. BBB. 
 

En weer kwam de BBB redactie - in feite - in de knel met véél ingestuurde 
kopij of er kwam laat een melding binnen; ‘oh ja, ik heb ook nog kopij 
voor BBB’. Met veel geschuif is nu alles weer binnen een maximale 
inhoud van 40 pagina’s verwerkt. 
Maar let wel, kopij met veel fotowerk(!) moest worden gereduceerd dan 
wel ingekort. Maw. laat iedereen zich eens ruim binnen de 
sluitingsdatum vd. kopij houden! Dat staat al sinds tientallen jaren 
telkens maandelijks weer vermeld onder op de redactiepagina van BBB. 
Daarom dus; de werkgroep Jeugd activiteit (van juni!) en 
Hubertusviering komen in de okt. BBB aan bod… 

  
 

WAT STAAT ER IN BBB????  LEES HET EN JE WEET HET… 
 
DE VOLGENDE BBB VERSCHIJNT WOENSDAG 30 OKTOBER !  
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Wat U Leest In Deze September BBB 
 

• Beckums Kwartier over MFA 
• Muiterweek… mooi weekend! 
• Voedselbos uitleg 
• Luk akkefietjes… HekselmesienHarry 
• Jeugdraad afscheid 
• Tips voor mobiele inzamelbalie 
• Beckum toen en nu  
• Pure humor, cartoon 
• Herman Ketels TVO icoon 
• Afscheid groep 8 basisschool met musical 
• Respect, leerzaam voor iedereen 
•  Wandelroute Hulsbeekgebied  
• Eerste testen TVO  voetbal 
• Buffetmiddag BBB 
• Juffrouw Vrijdag herinnering… 
• Kerkhofwerkgroep, klasse – grafdelver gevraagd! 
• BBB tje 
• Twintig voorzetten op Jelle Veldhuis 
• Soos en Zonnebloem, gezellige middag 1 oktober 
• In memoriam Josefien Emaus-Wielens 
• Succesvolle Vierdaagse Nijmegen 
• Datumbank   -  Kerkvieringen 4e kwartaal 
• Kerkvieringen juli-augustus 
• MFA  met presentatie  geldboom 
• Pestoor Osse jaar geleden en Levenslust toneel 
• AED flyer 
• Volksfeest Oele 
• Bloemenpotje –DUO fiets 
• Dorpsraad, woningbouw ontwikkelingen 
• Wat de pot schaft;  5 jaar succes !  
• Deze maand in een volzin…            

 

grote, riepe brömmel hangt aaltied achter tekke met deur’n 
’t is zo as ‘t is, doar mo’j wieders ok nig oawer zeur’n… 
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Wij schrijven jullie (vereniging) omdat jullie voor jullie activiteiten gebruik 

maken of in het verleden hebben gemaakt van één van de 
gemeenschapsgebouwen in Beckum. In het voorjaar zijn wij aan de slag 
gegaan als bestuur van de Stichting Beckums Kwartier i.o. voor het realiseren 

van een multifunctionele accommodatie (MFA) in Beckum. In de periode 
hiervoor is er al veel werk verzet door de werkgroep MFA en de dorpsraad om 
de ‘zachte kant’ van het proces vorm te geven. Zien de toekomstige 

gebruikers het zitten om met elkaar onder één dak te gaan, wat hebben ze 
nodig om hun activiteiten te doen en waar liggen kansen voor het delen van 
ruimtes en het optimaal samenwerken? Tot zover is er veel enthousiasme 

vanuit de verschillende partijen om met elkaar voor een nieuwe accommodatie 
te gaan en zo de toekomst van de voorzieningen in Beckum veilig te stellen.  

Voorzieningen in het kader van onderwijs, sport, cultuur en welzijn die zo 

belangrijk zijn voor de leefbaarheid van ons dorp. Ook de gemeente Hengelo 
heeft dit erkend door een bedrag van 7,6 miljoen euro toe te zeggen voor de 

realisatie van een MFA in Beckum. Het is dus tijd om de plannen concreter te 
maken en in meer detail uit te werken, zodat we over kunnen gaan tot het 
bouwen en uiteindelijk gebruiken van de MFA. Met deze brief leggen we als 

stichtingsbestuur contact met jullie omdat we graag de verenigingen willen 
informeren over en betrekken bij dit proces. We zien de betrokkenheid bij dit 
proces van de toekomstige gebruikers van de MFA als één van de 

belangrijkste factoren om de MFA tot een succes te maken. We informeren 
jullie daarom graag over de ontwikkelingen van het afgelopen half jaar en 
blikken vooruit naar de komende maanden.  

In maart van dit jaar hebben we het dagelijks bestuur gevormd. Dit bestaat 
uit Christiaan Markslag, Joost Hennen, Jan Wielens, Brian Ottink en Els 
Wijermars. Naast een dagelijks bestuur is er ook een Algemeen bestuur 

waarin de gebruikersgroepen van de MFA vertegenwoordigd moeten zijn. Tot 
dusver zijn TVO Omni en Tennis hierbij aangesloten. Het blijkt niet eenvoudig 
om een vertegenwoordiging te vinden voor de (cultuur)verenigingen die nu 

veelal gebruik maken van ’t Proggiehoes. Hier wordt nog aan gewerkt. In de 
afgelopen maanden hebben we de nodige vergaderingen en werksessies 

gehad om ons in te werken in alle informatie die er al was. Daarnaast zijn er 
ook diverse stappen gezet om de Stichting Beckums Kwartier daadwerkelijk op 
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te richten, zoals het opstellen van statuten. Samen met Symbio 
(basisonderwijs) en de gemeente Hengelo hebben we onder leiding van HEVO 
een routekaart opgesteld voor het vervolg van het proces. Hierdoor hebben 

we helder gekregen op welke momenten de belangrijke beslissingen genomen 
moeten worden om verder te kunnen met het project. Denk hierbij aan de 

locatiekeuze (Park- of Centrumvariant), sportzaal of sporthal en wanneer het 
budget en ontwerp vastgesteld moeten worden. Met name voor het uitwerken 
en onderbouwen van het financiële plaatje, zowel voor de bouw- als voor de 

gebruiksfase zal de komende maanden veel werk verzet moeten worden.  

We merken dat het idee van een mooie nieuwe accommodatie bij veel 
verenigingen voor enthousiasme zorgt, maar tegelijkertijd komt ook altijd de 

vraag naar boven of het wel betaalbaar is. Bovendien wil ook de gemeente 
een degelijke financiële uitwerking zien voordat het toegezegde bedrag 
daadwerkelijk tot onze beschikking komt. Het is dus voor alle partijen van 

belang dat er meer duidelijkheid komt rondom de impact op de financiën. Tot 
nu toe is er gewerkt met kengetallen, inschattingen en cijfers die een update 
kunnen gebruiken. Om met de juiste uitgangspunten te kunnen werken, 

hebben we jullie hulp nodig. Daarom zal er vanuit ons de komende tijd een 
beroep op jullie (penningmeester) gedaan worden voor de nodige informatie. 
Jullie zullen t.z.t. benaderd worden om een afspraak te maken.  

Ook willen we hierbij met jullie het gesprek openen, dan wel voortzetten, over 
de toekomst van jullie vereniging binnen de MFA. Zijn jullie huidige behoeften 
nog in lijn met wat er eerder is besproken, wat zijn jullie ambities voor de 

toekomst en wat kunnen jullie bijdragen binnen de MFA? Kortom er is genoeg 
te bespreken en verder uit te werken en dit zal van iedereen de nodige inzet 

vragen. We vertrouwen erop dat we, door open met elkaar te communiceren, 
tot een MFA kunnen komen waarin de verschillende gebruikersgroepen een 
thuis krijgen, zich thuis voelen en elkaar zullen versterken. We doen dit 

samen, samen voor elkaar. Met vriendelijke groet, Bestuur Stichting Beckums 
Kwartier in oprichting P.S.  

Els Wijermars Algemeen bestuurslid – Communicatie i.o Stichting Beckums Kwartier. 
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MUITERWEEK 2024, de Muiters hebben er 
weer EEN MOOI WEEKEND van gemaakt! 
 

Van donderdag 15 tot zondag 18 augustus stond Café Halfweg weer in 

het teken van de Muiterweek. De acht muiters namen voor vier dagen 
het stokje over van Nick. Dit jaar, vanwege het geringe aantal 
aanmeldingen afgelopen twee edities, geen voetbal op de maandag 

maar in plaats daarvan een Tukkerschnaps pong toernooi op Mentink’s 
schapenweitje op de donderdagavond. Een nieuw origineel spel waar 
vele jeugdige Beckumers aan mee deden met het team ‘Isa en de 

jongens’, dankzij een winnend punt van Wilko Morsink in de laatste 
seconde, als winnaar. Direct hierna was er een afterparty in Mallorca 

megapark stijl in het café waarbij de cocktails goed in de smaak vielen.  
De vrijdag van de Muiterweek stond traditioneel in het teken van het 
volleybaltoernooi. Ook dit jaar was er veel animo voor deze sportieve 

activiteit met maar liefst 35 teams. Het winnende team kwam uit de 
Hoeve dit jaar. Naderhand konden de deelnemers genieten van een 

gezellige afterparty in het café met DJ Robba Rovega. Ook op de 
zaterdag stond er een nieuwe activiteit op het programma namelijk de 
fietstocht. Ook hiervoor hadden zich een mooi aantal gezellige 

deelnemers ingeschreven. Het eerste gedeelte van de fietstocht viel 
zeer goed in de smaak en het was erg gezellig bij het pauze punt op 

het terras bij Buffalo Bill in Haaksbergen. Daarna ging de route zo snel 
mogelijk weer richting Beckum zodat de fietsers net iets voor de 
deelnemers van de kauwgumbalrally konden finishen. De grote 

winnaars van de kauwgumbalrally waren Michel Mentink en Ruben 
Eijsink in hun prachtige BMW. Onder het genot van een lekker buffet 
konden de deelnemers meezingen met de Nederlandstalige hits van 

Feestzanger Marcel en aansluitend was het nog lang gezellig in het 
café met DJ Pim Brandt.  

Op de zondag was het tijd voor het speciaal-bier en wijn evenement. 
Dit jaar net in een ander jasje. In plaats van een ‘verplichte’ proeverij 
zoals andere jaren konden de bezoekers dit jaar zelf kiezen waar ze zin 

in hadden. Er was keuze uit een zestal lekkere wijnen en een tiental 
lekkere bieren waar voor één muntje een proefglas besteld kon 

worden. Aan het begin van de middag was er een roofvogelshow. Leuk 
voor de kids maar ook vele passanten stapten even van de fiets om 
een kijkje te nemen. Het Halfweg Vinyl DJ Team bestaande uit Peter 
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Koster, Thijs ter Bekke, Steffen Ottink en (hoe kan het ook anders) 
Nick verzorgde overdag voor de muziek en dat alles van LP’s en 

singeltjes met hier en daar een authentiek kraakje. In de avond trad de 
onemanband Gangmakertje op waarna om 22:00 de tap dicht ging en 
de Muiterweek 2024 zijn einde kende.  

We willen ook dit jaar weer iedereen hartstikke bedanken die aanwezig 
waren waaronder de vele hulp van vrijwilligers zoals de vrijwilligers bij 
de kauwgumbalrally tot aan het beschikbaar stellen van de kerktuin en 

van de dames achter de muntenkassa tot aan het schoonmaakteam 
van Halfweg. Samen kunnen we er elk jaar weer een mooi feest van 

maken. Hopelijk tot volgend jaar! Blijf onze Facebookpagina in de 
gaten houden voor de datum van volgend jaar zodat jullie de vakantie 

er mooi omheen kunnen plannen      . Ohja en we hebben rondom de 

kerstdagen ook nog wel iets voor jullie in petto. Daarover later meer!          
Nick Laarhuis 
   

 
Namens de Muiters: Janne, Christel, Romy, Pim, Milan, Ties, Arthur en Nivar.  
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De randstad 
Veel van mijn klanten die een voedselbos aanleggen, komen uit de 
Randstad. ‘Oh dan ben je dus veel onderweg’ denk je dan misschien 
maar dat valt vaak wel mee. Het gaat namelijk om mensen die 

voorheen in de Randstad hebben gewoond maar hun huis daar hebben 
verkocht. Met de overwaarde is in het Oosten van het land een oude 

boerderij incl. behoorlijk stuk grond aangekocht.  
Ik word benaderd of ik ze kan helpen met de ontwikkeling van een 
voedselbos rondom hun nieuwe huis. We starten zo’n traject altijd met 

een kennismakingsgesprek op locatie. Vaak hoor ik veelal dezelfde 
redenen van vertrek. Het was in de randstad te druk, men wil een 

minder hectisch leven en een stukje zelfvoorzienend worden met 
voeding. Ook krijg ik regelmatig te horen dan mensen zich zorgen 
maakten over de stijgende zeespiegel. ‘Hier in het oosten zitten we 

letterlijk hoog en droog mochten de dijken het allemaal niet meer 
houden.’ Toen in dit voor het eerst hoorde had ik nog wel eens de 
neiging om hierop door te vragen; bijvoorbeeld wat gebeurt er hier als 

al die miljoenen mensen daar niet meer kunnen wonen… Inmiddels 
neem ik niet meer de moeite om hierop in te gaan en knik ik 

instemmend.  
 
Als ik vraag of er enige ervaring is rondom het verbouwen van voedsel 

is het antwoord bijna altijd negatief. Wel is er een soort uniform beeld 
hoe het moet worden. Het perceel moet omgevormd worden in eetbaar 

paradijs. Hierin moet op den duur overvloedig geoogst worden zodat 
de supermarkt (bijna) niet meer nodig is. Aan de andere kant mag het 
niet te veel werk kosten. Het gaat meestal gaat het om een stel die 

beide een fulltimebaan hebben en dus niet te veel tijd hebben voor de 
tuin.  

Vaak begin in ik zo’n situatie met een soort reality check. Ik leg uit dat 
het aanleggen onderhouden, oogsten en verwerken van een 
voedselbos tijd en energie kost. Ook moet je er rekening mee houden 

dat je tegenslagen op de weg zal krijgen. Planten kunnen ziek worden 
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of ze worden opgegeten door bijvoorbeeld slakken, konijnen en reeën 
voordat je zelf ook maar iets hebt geoogst. Als mensen bereid zijn om 

er zelf tijd en energie in te steken en inzien dat de natuur zich niet 
altijd laat leiden, dan kan ik ze vaak helpen bij de realisatie. Als de 
verwachting is dat alles vanzelf goed zal komen met minimale 

inspanning dan nemen we na de intake weer afscheid van elkaar want 
dan is er een verwachting die ik niet waar kan maken. 
                                                                            Martijn Aalbrecht 
 
 

…Luk Akkefietjes… 
Doar leupe wear hen, den Driekusman. Den ik al eader in de smiesen 

harre. Ne zoonderling, woarvan ie nig wuss’n o’j um bie’n kop of ’t gat 
had’n. Het was warm wear – joa dat keupt sommers vaake veur - , 
kotte bokse an, eegluk ne dreekwat bokse, wal twee kear de piep’n 

ummesloane. Aans bunt de piep’n te laank en hangt ze oawer de knee, 
ok gin gezichte. 

Ik zat op’n béénkske te rekrear’n an’ Blee’ndiek, zo ak wa vaker doo de 
leste tied, want ie mot’n dag toch kepot heb’n, dat mo’j. Driekusman 
schoof mie veurbie en knik’n ne moal; “Good’ndag”. Ziene wiede 

bokspiep’n fladder’n in de weend . Ik zea “Good’ndag” wierumme. Ik 
bun wieders nig völ van um te weet’n kom’n, mer dat hoof ok nig, 
ieders ziene za’k ma zeng.  

Ik dach an vrogger, an Blee’ndiek, mangs vol met brömmel en deurne, 
vake vol met braandnettel’n. En dan kö’j dee strunge wa anstek’n met 

een natte luciferpinne mar dat braand nig. En met tien luciferpin’n al 
hillemoal nig! 
Mer a’j ton eenmoal deur den diek leup’n, zag ie völ blee’n. Dee 

smearige stekvleeng, gadverdarrie. En mar how’n nor dee dears. 
Vrogger leup’n d’r ok naturist’n roond in’t blote gat, doar he’k ton 

mangs stiekum nor kek’n. Dat volk sprong weeld hen en wear um dee 
blee’n te ontwiek’n, keal wat’n circus, de blote vrouwleu had’n d’r 
meespats extra bultens bie kreeng, a’j begriept wat ik bedoele, zak mar 

zeng. Ma ik mog d’r mie geane vertrea’n en in dee greutse stiilte de 
hellighééd van de weareld efkes verget’n. Vearhonderd meter 
hadloop’n hén en vearhoonderd meter wierumme. Veur oons jongs van 

de JBTB ne mooie ofstaand um had te loop’n in veuroamd noa 
melkestied. Noast dee brömmels en braandnettel kwam ie d’r ok 
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kikvöske teeng bie ’n kolk den vol water ston. En wat dachie van dee 
krisselbeas’n dee’t er ne tied greuj’n? At dee luk gllig van kluure wö’n, 

smaak’n ze um bes’. Mer at ze nog zoer waar’n….loat’n stoan, nog nig 
riepe! Dan kon’t oe wa is dunne deur de bokse loop’n. Kotumme, het 
was in Blee’ndiek ne tied um te koester’n, nositalogie, zoiets. Dat voon 

den bliksemsen Driekusman ok, dat deare!  
Doar kö’j ok kloar van opan… 
                                                                        HekselmesienHarry  

 
 
Nuttige tip van mobiele inzamelbalie 
Kregen we binnen van een oplettende BBB lezer; 
 
Misschien handig om in de datumbank van BBB te hebben: 

De volgende datum, dat de mobiele inzamelbalie weer in Beckum op de 

parkeerplaats bij de kerk staat, is zaterdag 19 oktober 2024. Dat scheelt toch 

mooi een retourtje Wegtersweg. 

Wat je er kunt inleveren: schoon, wit piepschuim; plantaardig vet en olie; 

spiegels, ruiten, aquariums; kleine elektrische apparaten; metalen; plat 

gemaakte kartonnen dozen; porselein, keramiek, lampen en armaturen. 

Verder zie ik regelmatig (vooral jonge) mensen met een mobieltje in hun hand 

fietsen. 

De ANWB meldt, dat de boete voor die overtreding 160 euro is nu.  

Voor bestuurders van motorvoertuigen is het zelfs 420 euro en voor 

bromfietsers 290 euro.                                            BBB redactie 

 

…Soos en Zonnebloem… 
Op dinsdagmiddag 1 oktober houden wij gezamenlijk onze jaarlijkse 
middag. Deze middag begint om 14.30 uur in het Proggiehoes. 

Wij nodigen iedereen uit om er een gezellige middag van te maken. 
Later op de middag is er ook een broodmaaltijd. 
Opgave is niet nodig. Allemaal tot dan. 

Het bestuur. Groeten Josefien Hoesté 
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Jeugdraad Beckum 
Na een tijd van komen is er ook een tijd van gaan … Deze toppers gaan ons 

namelijk verlaten! Zo’n 5 jaar hebben zij zich ingezet voor de jeugdraad! 
Megan Verberne en  Rowin Harmsen, bedankt voor jullie inzet deze afgelopen 
jaren! (foto facebook) 
 

…”DOO’T IS HÈÈNIGAN”… 

Hee lep deur Parijs hen bie de Olympische Speel’n en keek 
zich de oong’ oet. Bie’t Montmartre leup hee langs de 
fameuze graftombes bie dat deftige Mausoleum. Zegge 
teeng’ zien moat; “Wat is dat indrukwekkend mooi, doar zol 
ik ok wa begream’n wil’n wo’n…” Zeg zien moat dreuge; “och 
kealtje, wat ha’j d’r van dach, doo’t is hẻènigan, ie bunt nog 
lange nig oet de tied…” 

https://www.facebook.com/jeugdraadbeckum?__cft__%5b0%5d=AZXNyCukgFbHoyUwKBc3UyV8GU4hSExl-VgIIaz0WDPe-XqLMq6VP7P4sSIjmbikdvCVzC4kW0KcLKo02E7VkrP4LoRtBP7AvwX6hwDRDJyh_J83I9jzXzXxml9kmtJYFVWmvPVG1CGKVtAZ6gkRPe5P3TwzZeImM7hROgLKcTw7HoxO5U88rIoCoCtr3FMaJEiQOQdaGnRUT3qMreAYpCExInb46KbjkgbhG64ogpJ_bg&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100008133490464&__cft__%5b0%5d=AZXNyCukgFbHoyUwKBc3UyV8GU4hSExl-VgIIaz0WDPe-XqLMq6VP7P4sSIjmbikdvCVzC4kW0KcLKo02E7VkrP4LoRtBP7AvwX6hwDRDJyh_J83I9jzXzXxml9kmtJYFVWmvPVG1CGKVtAZ6gkRPe5P3TwzZeImM7hROgLKcTw7HoxO5U88rIoCoCtr3FMaJEiQOQdaGnRUT3qMreAYpCExInb46KbjkgbhG64ogpJ_bg&__tn__=-%5dK-y-R


   

 

Beckum Beter Bekeken, jaargang 46, nummer 7 2024 
Pagina 12 

 

 
 

…BECKUM, toen en nu… 

 
Sprokkel Gerard en Boon Broer, gezelligheid troef onder het genot van 
een glaasje schnaps…volgens Johan Heemink ergens in 1967-1968!) 
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BBB BERICHTEN uit augustus 1978!!! 

 
Toenmalig consul en erelid 

Herman Ketels is in juli 1978 

overleden. De uitgebreide In 

Memoriam in BBB beschreef 

deze unieke persoon met een 

groot hart voor TVO. Vanaf 

de TVO oprichting in 1933 

vervulde Herman allerlei 

functies. Successievelijk als 

speler, leider, bestuurslid, 

elftalcommissielid en 

laatstelijk als consul. Naast 

het  TVO erelidmaatschap 

ontving hij ook de zilveren 

KNVB bondsspeld. De laatste 

jaren toerde hij vaak op de 

brommer naar alle TVO1 

wedstrijden, veelal met Willemien achterop! 
Legendarische uitdrukkingen en aanmoedigingen van Herman Ketels waren; 
“Vlöggel’n, rennetje, köarntje, ie hebt ze in’t nauw, ie hebt’m nog, hup import, 
lekker d’r bie, wie doo’t nog good…” 

 

Mooie tijd, mooie man….                                                       

                                                                                  BBB redactie 

STIJLVOL AFSCHEID schoolverlaters                                                                                                        

Vol verwachting zaten ouders, opa’s, oma’s en schoolpersoneel in de 
‘theaterzaal’ van basisschool De Bleek. Daar werd in de musical 
‘HOEZO KLEINE SCHOOL  - DE BOSSELEAR’ door groep 8 opgevoerd 

als afscheid van de school. Met een bezetting van slechts 6 meisjes! 
Het zij zo…. 
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Om 8 minuten na 13 uur merkte een wakkere opa droog op; “de eerste 
5 minuten is er al veel gelachen…’. Terwijl het gordijn nog gesloten 

was. Maar de zaal zat behoorlijk vol en de koffie (met sprits) smaakte 
prima. Toen opende meneer Dennis (die samen met juffrouw Ineke de 
voorstelling ook regisseerde!) de musical. Linde ter Avest, Lisa 

Paalman, Romy Pot, Elique Dragt, Madelou Pot en Romee Ottink 
stelden zich voor. Compleet met een naambord, onwennig haastig 
lopend door de zaal. Vervolgens werd de situatie van de denkbeeldige 

school uiteengezet. Die ook kampte met een te krappe bezetting aan 
leerlingen! Ook toevallig? Afgewisseld met vlotte liedjes en soepele 

danspasjes (aan streetdance gedaan?) werd een complot gesmeed. 
Want het ministerie van Onderwijs had haar bezoek aangekondigd. Er 
werden trucs bedacht om het aantal leerlingen (op papier) op te 

voeren. Leek slim, maar ja, papier is geduldig…Toen kwam de inspecteur 

binnen, zwart gekleed, met hoed op en rode zakdoek, half uit de tuk hangend. 

Met in haar hand enkele papieren, dat beloofde wat!. De klas deed uitleg en 
verdedigde, dat er meer leerlingen waren dan de inspecteur op papier had. Na 
veel vijven en zessen, discussies en liedjes kwam dan de eindconclusie; “heel 

slim bedacht meisjes, ik waardeer jullie moedige poging tot oplichting door die 
truc om mij zand in de ogen te strooien, maar blijft staan dat deze school zal 
moeten sluiten.” Enkele illusies armer werd - toch blijmoedig - het slotlied 

gezongen; helaas, pindakaas! Maar met een spontaan applaus van de 
aanwezigen werd de waardering voor deze afscheidsmusical onderstreept!                                                                           
Redactie BBB 
Uitkruien: 

 
De meisjes fris en vrolijk na de plons in het zwembad (foto Romee) 
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Dit jaar werd groep 8 ook uitgekruid, de laatste keer uit de basisschool. 
Ook nu stond de kruiwagen klaar voor de meiden. Meneer Dennis heeft 

alle meiden uit de school gekruid met als verrassing aan het einde van 
het pad, een zwembad. De kruiwagen werd dus geleegd boven het 
zwembadje. Hilarisch was het en alle ouders en kinderen hebben 

genoten! Ook de meiden van groep 8! 
 

Wij wensen ze heel veel plezier toe op de middelbare 
school!                                                                         Anne Ensink 
 
 
 

NIEUWS van VROUW ACTIEF BECKUM  
 
Inmiddels hebben onze leden en de adverteerders het nieuwe 
programmaboekje voor seizoen 2024-2025 ontvangen.            
ADVERTEERDERS dank jullie wel! 
De start van het nieuwe seizoen is op dinsdag 8 oktober a.s. om 19.30u 
in ‘t Proggiehoes 
We beginnen met de opening gevolgd door de jaarvergadering.  
We verwelkomen weer een aantal nieuwe leden en huldigen 

jubilarissen.   
Na een korte pauze komt Louis van Rijschool Ezendam 
ons bijpraten over de vernieuwingen en veranderingen 
in het verkeer. 

 
Wij kijken uit naar dit seizoen en hopen onze leden vaak 
te mogen begroeten op  onze bijeenkomsten. 

 
                                                                         Bestuur Vrouw Actief Beckum 
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Eerste test TVO voetbal op 24 augustus 
 

De laatste zondag van augustus was op het Beckumse Kruudnhof de 
ontmoeting TVO – Hoeve Vooruit.  Danny Ottink als voormalige TVO 

speler/trainer nu in de rol van hoofdcoach van Hoeve Vooruit, TVO dus 
met Gijs Noltes als trainer. Interessant dus! Veel wissels, 3x 30 
minuten spelen, sportieve sfeer, Hans ten Voorde prima leidsman en 

wederzijds vele tientallen supporters. In 1e deel scoorde Jeffrey Kroeze 
0-1, Daan Koppelman tikte 1-1 binnen. In 2e deel benutte Colin 

Verberne voor TVO een strafschop, 2-1 en Hoeve V. miste vervolgens 
een penalty; binnenkant paal…   
De slotfase van dit duel was letterlijk opwindend. Dreigend wolkendek, 

hevige windvlagen en tenslotte vette regenbui. Scheidsrechter ten 
Voorde floot terecht af, maar na de echo van dat laatste fluitsignaal 
tikte Hoeve V. nog 2-2- binnen, maar te laat helaas…. De tent opgezet 

op Geertmanpleintje leed schade en zelfs ruit vd. kantine sneuvelde bij 
de korte storm! Maar binnen werd gezellig nagepraat door beide teams 

met aanhang. Het was behoudens de laatste (storm)fase een nuttige 
start voor beide elftallen met veel wisselingen en redelijk evenwicht op 
het veld. 

                                                                               Redactie BBB 
 

 

WAAR GAAT DAT MET BBB NAAR TOE? 
Toegegeven, veel medewerkers van de BBB organisatie waren 

aanwezig op de bbq middag in de Geertman kantine. Toch waren er 
een aantal verhinderd om diverse redenen. De traditionele bbq was 

deze keer ‘ingeruild’ voor een buffet, een goede keuze volgens de 
meesten. Een kleine 30 personen genoten van een gezellig 
praatmiddag – over familie – ongemakken -toestand in de wereld en 

Beckum zelf.  En over het blad Beckum Beter Bekeken, dat dit jaar haar 
46e jaargang draait!  

De BBB redactie- en bezorgersgroep kent relatief een steeds hogere 
leeftijd. Dat baart enigszins zorgen, maar de betrokkenheid en het 
plichtsbesef is bij de meesten nog goed. En bij ziekte of afhaken bij 

bezorging wordt een adequate oplossing gezocht. Wat echter ook al 
even zorgen baart is de invulling van de post hoofdredactie. Ondanks 

enkele oproepen en individuele benadering van personen wil (nog) 
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niemand opstaan om hierin te voorzien. Periodiek is er wel capabele 
invulling om redactionele stukken te schrijven, maar de kern zit hem in 

het feit dat opvolging van de eindredactie noodzakelijk is! Het lijkt een 
beetje op koudwatervrees.  
 

Na 5 jaar Zwart op Wit en 46 jaar BBB eindredactie is wisseling van de 
wacht dus een verantwoordelijkheid van heel Beckum. Wie pakt dit op? 
Geen kwestie van alleen stukken schrijven, maar meer coördineren van 

alle kopij, opmaak verzorgen en nauw overleg met de drukkers.  
DE TOEKOMST VAN ONS MAANDBLAD STAAT OP HET SPEL, WIE PAKT 

DEZE HANDSCHOEN OP??  
                                                                           Eindredactie BBB 
 

 
 

…JUFFROUW VRIJDAG en haar kinderen... 
 

Eind augustus interessant bericht in Tubantia.  Van Christien (en 

schoonzus) Appelman over hun toenmalige buurvrouw + kinderen van 
juffrouw Vrijdag. Wonend aan de Beckumerschoolweg. 
Ze gingen op het plaatselijke kerkhof zoeken naar de graven van 

dochter en zoon van de toenmalige juffrouw Vrijdag op de lagere 
school. Els en Harro, beide veel te jong overleden (rond 1957 en 

1962). Via internet kwam Christien op het spoor van oudste zoon 
André, wonend in Amerika. Hij werd  ‘Zorro’ genoemd. Hij was in 1995 
nog op het kerkhof geweest om de graven van zijn vader en tante Els 

te bezoeken. Juffrouw Vrijdag, de strenge, doch rechtvaardige 
alleenstaande moeder, waar buurtkinderen altijd welkom waren in de 

50er jaren.  
Toch nog één klein incident wil ik melden. Ik heb juffrouw Vrijdag een 
schooljaar meegemaakt, ik meen in de 1e klas. Moest ik sommetjes uit het 

hoofd leren, dat ging niet best. Ze keek me met priemende, strenge ogen aan 
achter de brillenglazen na weer een fout antwoord, kneep me flink in de wang 
en zei; “Ezel, die je bent”… Verder ging alles goed, “aln’s is rech kom’n…”                                                  

Knitto 
 
 

“Halt politiecontrole, je moet even blazen”. Automobilist; ”Oh, dan moet ik 
even mijn bril afzetten, scheelt twee glazen”. 
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…Zonnebloem… 
De afgelopen maanden zijn veel huizen weer opgevrolijkt door de mooie 
zonnebloemen die konden worden gekocht bij het veldje bij Kamphuis. De 
Zonnebloem wil allen die de zonnebloemen hebben gekocht hartelijk 
bedanken. Ook diegenen die een Zonnebloem-lot hebben gekocht worden 
hiervoor bedankt. Met jullie bijdrage kunnen wij leuke activiteiten organiseren 
voor onze gasten.   
Vanaf 2 september tot 24 september is het weer mogelijk om te stemmen op 
een club of vereniging in de buurt om ze een financieel steuntje in de rug te 
geven. Hoe meer stemmen, hoe meer geld voor deze club. Ook de 
Zonnebloem doet hier aan mee. Dus wil je ons steunen; stem dan uiterlijk 24 
september op de Zonnebloem Beckum via Rabobank clubsupport.   
                             De Zonnebloem , Esther Sentker / secretaris Zonnebloem  
 
 
 

BBB tje 
Wij zijn op zoek naar huishoudelijke hulp. Ben of ken jij iemand die dit wil 
doen, dan komen wij graag met je in contact. Over de uren en dagen kunnen 
we met elkaar overleggen. Bij interesse mag je bellen op: 0623614991.  
Wij wonen in Beckum. Fam. Olde Nordkamp’. 
 
 

persbericht 
 

 
Kom in actie voor Stichting Leergeld! 
Op zaterdag 12 oktober a.s. kunt u in Beckum kleding en schoenen 
inleveren bij ‘t Proggiehoes aan de Beckumerschoolweg 38 . De vrijwilligers 
zaterdag van 10.00 uur tot 13.00 uur aanwezig om de goederen in ontvangst 

te nemen. Uw donatie komt ten goede aan leermiddelen voor Stichting 
Leergeld. 
Kijk niet weg, kijk om 
Inmiddels kunnen we er niet meer om heen dat we te maken hebben met 
een toenemende mate van problematiek binnen Nederland welke vraagt om 
een brede aanpak, waarbij alle hulp welkom is.  
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Gezien de stijging van het aantal kinderen dat opgroeit in armoede in 
Nederland, met als gevolg een grote hoeveelheid aanvragen bij Stichting 

Leergeld, heeft Sam’s Kledingactie besloten 
dit najaar de opbrengsten van de 
aankomende actie te besteden aan 
schoolspullen, zoals een rekenmachine, 
schriften, woordenboeken, pennen, etc. Zo 
kunnen we vele kinderen helpen kansen te 
creëren voor een betere toekomst en zijn 
we samen goed voor elkaar! 
“Nu meedoen is straks meetellen!” - 
Stichting Leergeld 

Wat mag u allemaal inleveren? 
Om bovenstaande doelstelling te bereiken, mag u behalve uw donatie van 
kleding en schoenen ook speelgoed, knuffels en huishoudtextiel in de vorm 
van dekbedovertrekken (graag compleet met kussenslopen), lakens, 
handdoeken, theedoeken, vaatdoeken, washandjes en zakdoeken inleveren. 
Graag separaat van de kleding verpakt in een gesloten plastic zak. 
Onze vrijwilligers nemen geen gordijnen, vloerbedekking, tuinkussens en 
tafelkleden aan.  
Wilt u meer informatie over het werk van Sam’s Kledingactie of wilt u 
misschien zelf als vrijwilliger aan de slag? Kijkt u dan eens op 
www.samskledingactie.nl of neem gerust contact met ons op! 

 
Twintig Voorzetten op……                 Jelle Veldhuis 
 

Hij is al enkele jaren een gewaardeerd lid van de TVO1 voetbalselectie. 

Een veelbelovend voetbaltalent met lef en tomeloze inzet. Zoals ook de 
hele familie behept is met vaardigheid met balsport, op welk onderdeel 

dan ook. En TVO heeft al jarenlang prestatief goed geboerd dankzij 
deze talenten. Denkend aan ma Ine -handbal – dochters Mies - 
Handbal, Loes – voetbal –  en zoon Pim – ook voetbal. Ruim drie jaar 

geleden werd de familie – en de sport in Beckum – zwaar getroffen 
door het veel te vroeg overlijden van pa René na een ongeneeslijke 
ziekte. De onbetwiste mentor van dit sportgezin. Een onmeetbaar 

verlies; want René was een toonbeeld voor iedereen met zijn 
enthousiasme, ideeën en leiderschap. De laatste jaren ook als 

gewaardeerd preses van de TVO jeugdafdeling. 

http://www.samskledingactie.nl/
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Deze intro laat zich raden wie in deze nazomer uitgave van BBB de 
Twintig Voorzetten gaat vullen. Jelle Veldhuis is de naam, van ‘de 

Laanve’. Die enkele jaren geleden als A junior de hoofdmacht van TVO 
binnenstormde. Als een Xavi Simons, brutaal opstomend vanuit het 
middenveld… (Maar dan zonder die excentrieke haardos!) Een 

knieblessure gooide 1 ½ jaar geleden een kink in de voetbalkabel. 
Tijdens de revalidatie ontpopte hij zich als  ‘assistent’-leider bij het 
1e en later als invaller, waar nodig. Jelle is ook actief in de TVO 

activiteiten-commissie en zorgt voor reuring bij de club. Die reuring 
brengt hij ook bij café Halfweg. Nick Laarhuis is in zijn nopjes met 

Jelle, die als enthousiaste assistent- ‘bedrijfsleider’ ondersteuning biedt 
bij het bruine café! Hoe zich dat allemaal verder ontwikkeld staat in de 
sterren geschreven. 

Hoog tijd om deze jongeman Jelle Veldhuis - boordevol 
energie en ideeën - voor te stellen in TWINTIG VOOZETTEN 
VAN BBB. 
 

Leeftijd/gezin/beroep/hobby’s: 

 Mijn naam Jelle Veldhuis, 25 jaar, geboren en getogen in het mooiste 
dorp van Nederland. in het dagelijks leven werk ik als pakketbezorger 
en sta ik met veel plezier achter de bar bij Halfweg! in mijn vrije tijd 

houd ik me bezig met TVO, als sporter zelf en ook in verschillende 
vrijwilligerstaken.  

  
De sportcarrière: 
 Mijn sportcarrière is gelijk aan veel spelers van TVO, ik ben ooit 

begonnen op mijn 5e en daarna niet meer gestopt met het leukste 
spelletje van de wereld; Voetbal. 
 Het hoogtepunt: 
 Het hoogtepunt van mijn spectaculaire carrière is bij uitstek het 
kampioenschap met TVO 1 een paar jaar geleden. Al was ik zelf veel 

geblesseerd was het veruit het mooiste seizoen wat ik heb 
meegemaakt, op de allerlaatste speeldag kampioen worden is het 
mooiste wat er is!  

  
Dat fanatisme van de hele Veldhuis familie is een erfenis van pa René ? 
Dat zou je misschien denken inderdaad, maar moeders is minstens zo 
fanatiek. Pa is volgens zijn eigen verhalen voetballer van wereldklasse, 
maar ma is de gene die de hoogste ogen heeft gegooid in de sport met 
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haar keeperswerk. Ooit verkozen tot beste keepster van Nederlands 
kampioenschap, dus als het gaat om fanatisme moeten we zeker 

moeders niet vergeten. Pa vond gezelligheid ook erg belangrijk waar 
ma presteren hoger in het vaandel stond. 
 Maar goed willen presteren gaat soms gepaard met ‘teveel hooi op de 
vork’, klopt dat?  
In mijn geval is dat inderdaad wel van toepassing, ook op zo'n 
bescheiden niveau als TVO kun je schijnbaar last hebben van bepaalde 

druk, maar na geblesseerd te zijn geweest ben ik nu gebrand om 
eindelijk eens 'lekker' te gaan voetballen. En dan zien we vanzelf wel 

wat ons dat gaat brengen, wie weet kan het hoogtepunt van een 
aantal jaar geleden wel overtroffen worden. 
Wat zijn je verwachtingen van TVO1 voor komend seizoen? 

We hebben een leuke groep jongens met ieders zijn kwaliteiten, helaas 
hebben we nu al veel jongens die afhaken door blessures dit seizoen 

wat het ons absoluut niet makkelijker gaat maken. Ik had graag willen 
inzetten op het eindigen bij de bovenste 5, maar ik denk dat we met 
directe handhaving best tevreden mogen zijn. Zeker voor een klein 

clubje als TVO. 
Prognose; dit seizoen zullen jij en broer Pim elk toch wel pakweg 8 
goals maken bij TVO1…: 

 Ik mag toch hopen dat Pim er een paar meer maakt dan dat 😉, 

dubbele cijfers minstens. voor mijzelf leg ik die lat niet zo hoog, in 
competitieverband heb ik pas 1 doelpunt op mijn naam staan dus als 

we dat aantal eens kunnen verviervoudigen ben ik al tevreden haha. Fit 
blijven vind ik nu belangrijker, een keer een heel seizoen voetballen 

zou wel eens een keer tijd worden na een jaar of 7 elke keer 
geblesseerd te zijn. 
 Je bent ook trainer/leider bij een ZWO’23 jeugdteam, hoe bevalt dat? 
 Werken met kinderen heb ik altijd leuk gevonden, ik geef inmiddels 
ruim 10 jaar training en ben 8 jaar leider geweest. Kinderen die 

dezelfde droom hebben als ik vroeger, profvoetballer worden, zijn 
tegenwoordig steeds schaarser, maar als ze er tussen zitten heb ik een 
topseizoen als trainer/leider. Gemotiveerde jongens of meiden die 

graag willen leren, dat is een plezier om training aan te geven. Helaas 
kan ik het zaterdags niet meer combineren met mijn werk bij Halfweg 
dus ga ik vanaf nu enkel door als trainer en zit ik sinds kort bij het 
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jeugdbestuur van ZWO en hoop ik zo mijn steentje bij te dragen aan 
de voetbaljeugd. 

  
Door ontwikkelingen in Beckum inzake afkalving van het 
kwaliteitsniveau van TVO door geringe aanvoer van jeugd en nu dus 
noodzakelijk gezamenlijk jeugdvoetbal met Hoeve V. in ZWO’23 spelen: 
hoe zie jij de toekomst? Is een mogelijke algehele fusie in de nabije 
toekomst onomkeerbaar? 
 Ik denk dat we een fusie een keer moeten omarmen, het biedt 
mogelijkheden voor beide verenigingen. Zonder een fusie ben ik bang 

dat we -over een tijd- het sportpark in Beckum niet meer nodig zullen 
hebben, Beckum en Hoeve hebben over het algemeen een goede band 
met elkaar en denken vaak hetzelfde over verschillende situaties. Dus 

mijn voorkeur zal - op enig moment - uitgaan naar een algehele fusie! 
Geef de goede volgorde: Na het wakker worden ga ik eerst toiletteren/ 
radio en of mobieltje aanzetten /ontbijt maken/krant lezen/bloemen 
water geven/hond uitlaten/(of anders): 
Ik ben bang dat dit een heel saai antwoord is maar ik check even mijn 

telefoon, ik drink een kop koffie en mocht het nodig zijn ga ik nog even 
naar de wc en dan is het op naar werk zoals velen denk ik. Ik woon 

nog thuis dus geniet ik van de luxe die dat met zich meebrengt. 😉  

Welke opleiding volg je/heb je afgerond en hoe ben je zo in de horeca 
gerold (Halfweg)? 
En heb je naast cafétaken ook andere creatieve bezigheden of keuken? 

 Ik heb geen opleiding afgerond, maar ben er vroeger eigenlijk ingerold 
via Marcel Vossebeld bij Fleur de Sel. Daar ben ik begonnen in de 

afwas en uiteindelijk door gegroeid naar de warme keuken, daar ben ik 
erachter gekomen dat ik werken in de horeca super vind. Toen Nick 1,5 
jaar geleden vroeg om eens een kop koffie te drinken hoefde ik dan 

ook niet lang na te denken of het me leuk zou lijken om bij halfweg 
aan de slag te gaan. In het café sta ik voornamelijk achter de bar, heel 

af en toe sta ik in de keuken maar over het algemeen hebben we daar 
een stel andere toppers staan. Die hebben daar veel meer routine in 
dus laat mij maar lekker aan de voorkant staan, hier en daar een 

praatje maken met de gasten die langs komen doe ik veel liever. 
 De beste sporters van Nederland zijn in goede volgorde; Max 
Verstappen, Femke Bol,  Mathieu van der Poel, Harry Lavreysen, Fisan 
Hassan, Ned. vrouwen hockeyteam (of andere favoriet van je): 
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De sporters die wereldkampioen/olympisch kampioen worden 
verdienen wat mij betreft de meeste lof! Al kijk ik een stuk liever naar 

een Mees Hilgers bij Twente die stuntelt met de bal aan de voet, dan 
naar een Max Verstappen die een Grand Prix wint. Balsport vind ik 
mooier om naar te kijken dan andere facetten van sport, ook al is het 

van een lager niveau. 
Hooligans bij voetbal celstraf geven en minstens jarenlang 
stadionverbod; of zie je dat anders? 
 Fantastisch idee, iedereen die zich niet kan gedragen naar de norm in 
de maatschappij mag van mij gestraft worden op passende wijze.  

Even over het Nederlandse voetbalniveau; als nationaal team hebben 
we Europese top: 
 Met enkele spelers die bij Bayern Munchen, Barcelona, etc. spelen kun 

je niet zeggen dat het geen Europese top spelers hebben, al denk ik 
niet dat we bij de top 5 van Europa zitten. Daarvoor is het niveau bij de 

andere landen toch echt wel een stuk hoger dan dat van ons nationaal 
elftal. 
 Beckum Beter Bekeken is een leuk maandblad, maar meer voor 
ouderen, want de jeugd is meer voor social media: (ik denk dat jij wel 
een duidelijke mening hebt hierover. 
 Als je de echte jeugd wil bereiken is dat inderdaad via social media 

makkelijker dan via een papieren blad, al lopen wij er zelf met de 
activiteiten commissie er ook tegen aan dat het steeds lastiger wordt 

om jan en alleman te bereiken en enthousiast te maken. Er is 
tegenwoordig zoveel te doen en er zijn zoveel prikkels voor de jeugd, 
dat het wel lastig is om ze te bereiken. De oudere jeugd en ouder leest 

volgens mij nog wel degelijk het papieren BBB, mensen zijn toch 
geïnteresseerd in hoe alles reilt en zeilt binnen het kleine Beckum.   

  
Even jouw favoriete eten in goede volgorde; Bord erwtensoep, 
stamppot, pasta, eapel-schnitzel-greunte, deftig diner bij kaarslicht of 
Chinees: 
 Chinees-Borderwtensoep-eapel,schnitzel,greunte-Pasta-Stampot-Deftig 

diner bij kaarslicht en met stipt op nummer 1: De weekendspecial van 
Café Halfweg. 
Humor is; Even tot hier, Peter Pannenkoek, mr.Bean, Finkers, of… 
 Ik zou iedereen aanraden om eens naar Rundfunk te gaan, 
absurdisme ten top!! 
 Ik zou wel eens een verre reis willen maken naar… omdat… 
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 Ik hoef niet per se een verre reis te maken, maar als ik dan toch iets 
zou moeten zeggen zou ik wel eens naar Colombia ofzo willen. 

 Ze kunnen me ’s nachts wakker maken voor: 
 Een goed feestje! Gezellige mensen, goede muziek en een lekker 
drankje... Tot in de late uurtjes 

Blessuretijd; een laatste boodschap: 
Blijf allen gezond, meld je aan bij TVO! Drink je drankje bij Halfweg en 
heb elkaar lief.                                        Lieve groet, Jelle Veldhuis 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
                              Hier worden we allemaal even stil van!! 

 

Actie:   Zon in de SCHOORSTEEN                    
Gezocht “Geefsters/Gevers 
Al jaren wordt deze actie, rond Sinterklaas, gehouden in Beckum en wel met 

veel succes. Al jaren beschikten wij over een mooie pot vrijwilligers, maar o.a. 
door de leeftijd van de huidige vrijwilligers zijn er een aantal afgevallen. 
Om hier een goed vervolg aan te kunnen geven hebben we voldoende 

geefsters/gevers nodig die een pakje willen maken. 
Bent U diegene die een ander persoon ( met een of andere beperking) met 
een pakje wil verrassen met Sinterklaas, laat het ons dan weten. 

Wij voegen U graag toe aan onze lijst gevers/geefsters. 
Hartelijke dank. Nelly van de Broek  06-53716663                       
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ONTSPANNINGSMIDDAG 
Woensdag 6 november 
 organiseert de regio Zonnehof weer de jaarlijkse  ontspanningsmiddag bij 

“Zaal Beltman” , Goorseweg 22a in Diepenheim. 
Net als vorig jaar in 2 groepen zodat het niet te massaal wordt. 

Beckum is ingedeeld bij Goor/Markelo/Diepenheim, Hengevelde/Isidorushoeve 
en Bentelo. 
Hiervoor willen wij u graag uitnodigen. 

We hebben deze middag Annet Nijkamp uitgenodigd om ons gezellig te 
vermaken met muziek uit verschillende genres. 
De kosten voor deze middag bedragen €15,00 per persoon. 

De middag begint om 14.00 uur en zal tot ongeveer 17.00 uur duren. 
De zaal gaat open om 13.30 uur. 
Wacht niet te lang met aanmelden, er kunnen 15 gasten uit Beckum mee. 

Aanmelden voor deze middag kan, tot 20 oktober, bij  een van 
onderstaande Zonnebloemvrijwilligers: 
Marian Jannink   06-57722770 

Ria Asbroek         074-3676573 / 06-22174665 
 
 

In memoriam 
Wij ontvingen bericht van het overlijden op 8 september van  
Josefien Emaus-Wielens in de leeftijd van 78 jaar. Josefien was eerder 

jarenlang als actief lid van TVO 1 handbal nauw betrokken bij het Beckumer 
sportgebeuren. De families worden sterkte toegewenst. 

 
Wie heeft tijd en wil wat doen voor de medemens? 
Hanna Zorgt is een kleinschalige dagopvang voor senioren. Dat doen we vanaf 
de locatie van de voormalige zorgboerderij De Tukkerij aan de Sluitersdijk 42 
te Hengelo. 

Wij, Yvonne Asbroek en Marie-Louise Achterkamp vangen daar op maandag, 
dinsdag en donderdag eenzame en licht dementerende ouderen op. 
Natuurlijk willen deze mensen graag de nodige aandacht geven en daar 

kunnen wij wel wat hulp bij gebruiken. 
Wat vragen wij: een halve of hele dag  (09.30 – 15.30 uur) uw inzet bij het 

maken van wandelingen, een koetsritje, het doen van spelletjes, het 
begeleiden van activiteiten en het gezellig aangaan van een gesprekje met de 
deelnemers. Heb je interesse of wil je eens komen kijken maak dan een 

afspraak met Yvonne (tel 06-24928871) of Marie-Louise (06-14989998). De 
koffie staat klaar! 



   

 

Beckum Beter Bekeken, jaargang 46, nummer 7 2024 
Pagina 27 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------- 
Romée en Tijmen Tenhagen hebben van 15 juli t/m 19 juli, de 4 daagse van 

Nijmegen gelopen en 
volbracht! Romée 40 km 
en Tijmen 50 km, een 
geweldige prestatie!                                                                                                     
Petra  

 
 
 
Wisselend succes 
TVV Oele in 
Duitsland 

“Wat een mooie week touwtrekken hebben we achter de rug in Mannheim! Op de 
openingsceremonie mochten Milan en Arjan de Nederlandse vlag naar voren helpen 
dragen. In de Open Club hadden we een team in elke herenklasse, terwijl Milan en Lars 
bij @ttvokiaholten in de U19 en @arjanmorskieft bij de U23 meedeed.  
Op de zaterdag stonden Arjan en Arthur in het Nederlandse U23 team en haalden hier 
een fraaie bronzen medaille! Ze liggen hier mooi op het zelf gestelde doel voor 2026... 
Op de zondag tenslotte kwamen Milan en Lars uit voor Nederland U19 en haalden hier 
een 5e plaats. “. 

 
…DATUMBANK… 
 

 26 sept. Wat de pot schaft 

   1 okt.  Ouderensoos en Zonnebloem Proggiehoes Aanvang 14.30 uur  
8 okt.  Vrouw Actief Beckum; Seizoensopening, jaarvergadering,      

Autorijschool Ezendam 
  9 okt.  Wat de pot schaft 
12 okt.  Sam's kledingactie. Vanaf 10.00 uur inleveren bij 't Poggiehoes 

16 okt.  Herhalingscursus Reanimatie en AED. Aanvang 19 tot 21 uur 
  Oelerschool 
19 okt.  Oud papier 

24 okt  Wat de pot schaft 
29 okt.  Herhalingscursus Reanimatie en AED. Aanvang 19 tot 21 uur 
  Oelerschool 

1 en 2 nov. Toneelver. Levenslust; uitvoering in 't Proggiehoes. 20.00 uur 
3 nov.  Toneelver. Levenslust; uitvoering in 't Proggiehoes. 14.30 uur 
  5 nov   Ouderensoos. Aanvang 14.30 uur 

https://www.instagram.com/_u/ttvokiaholten?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2JUWg63IFEE3QejZGDEeZ6l26g6rJ5GIal_1-tyGBxtX9UjeMJ_8QkFi4_aem_1h0yPldjm_wbFQ1X3t08ug
https://www.instagram.com/_u/arjanmorskieft?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2JUWg63IFEE3QejZGDEeZ6l26g6rJ5GIal_1-tyGBxtX9UjeMJ_8QkFi4_aem_1h0yPldjm_wbFQ1X3t08ug
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 Z6 nov. Ontspanningsmiddag regio Zonnehof Diepenheim 
  6 nov. Herhalingscursus Reanimatie en AED. Aanvang 19.00 tot 21.00 uur 
  't Proggiehoes 

  7 nov.  Wat de pot schaft 
8 en 9 nov. Toneelver. Levenslust; uitvoering in 't Proggiehoes. 20.00 uur 

10 nov. Toneelver. Levenslust; uitvoering in 't Proggiehoes. 14.30 uur 
12 nov. Herhalingscursus Reanimatie en AED. Aanvang 19.00 tot 21.00 uur 
 'Proggiehoes 

13 nov.  Vrouw Actief Beckum; Creatieve avond mmv. Lisette      
Fournituren Haaksbergen. 

16 nov.  Oud Papier 

15 en 16 nov.  Toneelver. Levenslust; uitvoering in 't Proggiehoes. 20.00 uur 
17 nov. Toneelver. Levenslust; Toneeluitvoering in 't Proggiehoes. 14.30 uur 
19 nov. Herhalingscursus Reanimatie en AED. Aanvang 19.00 tot 21.00 uu

 Oelerschool 
20 nov.  OVBO; Nog niet bekend 
21 nov.  Wat de pot schaft 

27 nov. Herhalingscursus Reanimatie en AED. Aanvang 19.00 tot 21.00 uur 
 Oelerschool 
  4 dec.  Wat de pot schaft 

13 dec.  December feestavond 
17 dec.  Ouderensoos. Aanvang 14.30 uur 
19 dec.   Wat de pot schaft 

21 dec.  Oud Papier 
  1 febr. 2025   Midwinterfeest. Editie 2025. Bij Boenders 

*Wat de pot schaft. Alle bijeenkomsten starten om 16.00 uur en vanaf 
17.30 uur gaan we samen eten. Kosten bedragen € 7,50 inclusief consumptie. 
Geen vervoer? Geen probleem. U wordt opgehaald en weer thuisgebracht. 
Telefoon 06-22174665 
 
VAKANTIES BASISSCHOOL DE BLEEK 

schooljaar 2024-2025 
28 okt. – 1 nov.  Herfstvakantie  
23 dec. – 3 jan. 2025    Kerstvakantie 

17 febr. – 21 febr. Voorjaarsvakantie 
18 april – 5 mei  Meivakantie 
Let op: deze vakantie start met goede vrijdag en eindigt met bevrijdingsdag. 

(Dit jaar een verplichte vrije dag). 
29 en 30 mei  Hemelvaart weekend 
  9 juni   2e pinksterdag 

14 juli – 22 aug. Zomervakantie 
Wijzigingen en/of aanvullingen kunt u doorgeven aan r.jannink1@kpnplanet.nl 
Beckum.nl ván en vóór Beckum. 

mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
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De website van en voor Beckum kent een actuele dorpsagenda. Daarvoor is echter 
wel informatie van de diverse verenigingen en instanties, personen nodig. Dus iedereen 
die iets organiseert of in de agenda kwijt wil, vul het contactformulier van de site in en 

we zetten het online.  

 

Onthulling wensboom voor MFA realisering 
 

 

Lucas Huerneman en Vivian Mentink gr.7 en 8, samen met wethouder Marie-José Luttinkholt en 
Beckums Kwartier voorzitter Christiaan Markslag hebben de wensboom onthuld (beeld 1Twente) 

 
De herfst komt eraan, de bladeren vallen van de bomen. Maar dat geldt niet 
voor de MFA boom die op donderdag 12 september onthuld werd in Beckum. 

Christiaan Markslag, voorzitter van de Stichting Beckums Kwartier in oprichting 
onthulde deze boom samen met wethouder Marie José Luttikholt. Elk blad aan 

deze boom staat voor 1% van de financiering van de MFA. De bijdrage van 7,6 
miljoen die door de gemeente is toegezegd werd door de wethouder en 
kinderen uit groep 7 en 8 van IKC De Bleek in de boom gehangen. Waar andere 

bomen in deze tijd hun bladeren verliezen, komt deze boom juist tot bloei. Het 
begin is er, de boom leeft. Maar er is nog ruimte voor groei. Beckum wil namelijk 
meer dan een 1-op-1 vervanging en samenvoeging van de huidige faciliteiten 

onder 1 dak. Dit is de kans om een grotere binnensportruimte te realiseren en 
een gezamenlijke ontmoetingsruimte. De MFA moet het kloppende dorpshart 
van Beckum worden. Stichting Beckums Kwartier gaat in samenwerking met de 

dorpsraad de kar trekken om de resterende financiering binnen te halen. De 
hulp en samenwerking met de verenigingen en Beckumers is daarbij essentieel. 
Deze samenwerking zullen we de komende tijd dan ook nadrukkelijk gaan 

zoeken. Samen kunnen we ervoor zorgen dat de boom nog groener en groter 
wordt, zodat we de toekomst van de voorzieningen in Beckum veilig kunnen 
stellen!                                        Namens Beckums Kwartier Els Wijermars 
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EEN JAAR GELEDEN… BECKUM SCHREEF GESCHIEDENIS! 
 

Beckum schreef geschiedenis met ‘pestoor Osse’ in september 2023… 

Op initiatief van Levenslust werd een megaproject opgezet. OSSE PETRET 
VAN NE PESTOOR werd uitgevoerd in een theaterstuk op drie locaties. In de 

naweeën van corona werd het idee opgevat om in plaats van een regulier 
toneelstuk een alternatief project op te zetten. De koppen werden bij elkaar 
gestoken en zo ontstond stukje bij beetje dit theaterspel over pastoor Osse. 

Met behulp van verteller en bekend entertainer Jan Riesewijk, een regisseur 
en talloze vrijwillige medewerkers en Levenslustenaren werd op drie locaties 
drie weekends in september 2023 voor een uitverkocht huis het publiek 

vermaakt met dit unieke  project. 
Maanden van voorbereiding, publiciteit, aanschaf van middelen, opbouwen 
van decors en tent alsmede repetities gingen eraan vooraf. Vele duizenden 

euro’s kostte de hele operatie en dankzij flinke subsidies durfde Levenslust 
door te zetten. Mét de ultieme bekroning van drie geslaagde 
theatervoorstellingen voor zo’n 3.000 toeschouwers! Op de locaties; extra tent 

bij Boenders, speelplaats basisschool, kerk en finale weer in de tent. 
Beckum werd breed op de kaart gezet, Beckum schreef geschiedenis… 
Straks in november komt Levenslust weer met een nieuw toneelstuk op de 
Proggiehoes planken! Dat wordt gezien de reacties tijdens de reeds gestarte 
repetities weer een voltreffer!                                                     Jan Ottink 

 
Aanvulling:  
De acteurs van Toneelvereniging Levenslust staan weer op de vertrouwde 

planken van het Proggiehoes met een nieuw komisch stuk.  
“Extra hulp op de Eerste Hulp” speelt zich af in de wachtruimte van 
Academisch Medisch Centrum Beckum. Het pensioen van dokter Hogebaum 

kan ingaan als zijn opvolger is ingewerkt. Joop van het uitzendbureau komt 
voor de schoonmaakwerkzaamheden, maar wordt per ongeluk als de 
geschikte opvolger gezien. Ondanks dat Joop zijn best doet om dokter te zijn, 

levert het vooral krankzinnige situaties op. Gelukkig werkt Joke er, een 
kordaat hoofd van de verpleging samen verpleegkundige Annie om de boel 
nog te redden. Maar of dat gaat lukken moet maar blijken.   

 Kom in november naar ‘t Proggiehoes en ontmoet de nieuwe dokter en de 
patiënten die om allerlei uiteenlopende redenen meer in de wachtruimte 
aanwezig zijn dan nodig blijkt.   

  
Speeldata:  

Vrijdag 1, 8 en 15 november 20.00 uur start voorstelling  
Zaterdag 2,9 en 16 november 20.00 uur start voorstelling  
Zondag 3, 10 en 17 november 14.30 uur start voorstelling  
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 De zaal is een uur voor aanvang van de voorstelling open. Kaarten zijn te 
bestellen via onze website www.levenslust.com. De kaarten kosten € 15,00 
per stuk inclusief koffie of thee.   

Het Levenslust team is er(bijna) klaar voor! 

Oproep voor nieuwe vrijwilligers op kerkhof in Beckum.! 

Beste inwoners van Beckum, Het is al enige tijd geleden dat we met een groep 

vrijwilligers zijn gestart om het kerkhof in Beckum te onderhouden. Het resultaat is 

duidelijk zichtbaar: het kerkhof ziet er netjes en verzorgd uit. Dit is mede dankzij de 

inzet van onze vrijwilligers, die op de tweede zaterdag en vierde donderdag van de 

maand samenkomen om het onderhoud te doen. Tussendoor drinken we koffie en 

worden de laatste nieuwtjes van Beckum uitgewisseld. Toch kunnen we nog wel wat 

extra handen gebruiken! Denk aan de grote hoeveelheid bladeren in de herfst, het 

verwijderen van onkruid na groeizame periodes, en andere klusjes. Ook vrouwen zijn 

van harte welkom om mee te helpen. Vaak verzorgen zij de graven, kindergrafjes en de 

urnenplaatsen.mJe hoeft niet elke keer te komen; af en toe een handje helpen zou al 

geweldig zijn. Misschien omdat ook jouw familieleden op dit kerkhof begraven zijn en 

wil je een bijdrage leveren aan het onderhoud. We werken van 9 .- tot 11.30 uur.  

Grafdelvers gezocht voor het kerkhof in Beckum. Zoals jullie misschien wel weten, 

heeft Erik Olde Nordkamp jarenlang de graven gegraven op ons kerkhof. Door zijn 

verhuizing en ander werk is dit voor hem helaas niet meer mogelijk. Daarom zijn wij op 

zoek naar nieuwe grafdelvers. Je gaat het samen doen, niet alleen. Heb je interesse, of 

ken je iemand die ons zou kunnen helpen? Laat het ons weten.                        

Contactpersoon: Gerry Leferink: 06-51170704 

 

http://www.levenslust.com/
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VOLKSFEESTEN OELE  succes op alle fronten… 

De 105e editie van de Volksfeesten Oele was een fuif om niet meer te vergeten! 

Het buurtschap stroomde vol met buurtbewoners, bezoekers en iedereen die 

Oele een warm hart toedraagt. Drie podia barstten uit hun voegen van de muziek 

en overal was het gezellig druk onder het genot van een hapje, drankje én 

verschillende activiteiten.De mannen van de PCO (Piraten Combinatie Oele) 

zorgden voor een knallende muzikale omlijsting tijdens het hele weekend, van 

30 tot en met zelfs 32 augustus! Het weekend begon met een gezellige 

bedrijvengroep, gevolgd door het smakelijke Happen en Tappen. De eerste 

avond werd sfeervol ingekleed met muziek door de mannen van Boh Foi 

Toch.  Zaterdag begon vrolijk met kinderspelen, gevolgd door het spannende 

vogelschieten. Grote winnaars waren Bonne Hylkema, Milou Wienk en bij 

de jeugd Conor O'Dwyer. Later op de avond werd de eerste editie van 

Nachtoel'n een daverend succes met een bomvolle tent mede door de Bankzitters 

en volop gezelligheid. 

Zondag stond in het teken van sport met het grösvolleybaltoernooi. De toppers 

van Hummeldrink & Co grepen de eerste plaats, gevolgd door Broekhoest en 

Meanteam. De hele dag door speelden lokale bandjes, en als kers op de taart 

sloten de mannen van Hoken met de Heinoos het feestweekend spectaculair af.  
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Het bloemenpotje… 
Het is alweer een tijdje voorbij de mooie zomer, het is tijd voor de herfst. 

Vanuit "het bloemenpotje" leuk nieuws! Ik heb het 1 en ander veranderd en er 
zijn een paar nieuwe dingetjes.... 
Ten eerste: bied ik de hele maand oktober workshops aan, dus mocht u in 

deze maand zin en tijd hebben in een workshop dan hoor ik het graag. 
En ten tweede: heb ik per 1 okt. 2024 de mogelijkheid om de workshop i.c.m. 
een high tea te doen. Uiteraard kunt u ook alleen de workshop of de high tea 

doen!  
Mocht u dus zin hebben in een workshop en/of high dan kunt u dus bij mij 
terecht. Bel voor de mogelijkheden op nr 06-52140334. 

                                                        Mvg Ilse Pot, het Bloemenpotje.           
 

Wist u datjes… 

TVO1 won de 1e bekerronde van Holten met 2-1, ging daarna met 3-0 de boot 
in bij ’t Centrum, maar vond in de 3e bekerpartij bij Delden het Waterloo met 

de historische nederlaag van 9-1. Blessures te over bij TVO, incl. de keeper; 
pijnlijk met de aanstaande competitiestart bij Rood Zwart! 
TVO3-Rood Zwart 2-5 en Delden3-TVO3 3-0, Het 4e won bij Aramea met 2-3 

en remiseerde tegen Suroye met 3-3. ZWO23 JO17 werd gedeclasseerd tegen 
Enter met liefst 0-16 en ZWO JO19 en verloor met 1-6 van Reutum. Maar 
ZWO23 JO 10 won zowel van DEO met 5-9 en 7-5 van HSC, dat klinkt beter… 

. 
 
DUOFIETS IN BECKUM 
We hebben een mooie zomer achter de rug.  
De duofiets is menig keer gebruikt, zowel met een vrijwilliger als  
verhuurd aan iemand die samen met een familielid op stap is geweest. 
Helemaal waar de fiets voor bedoeld is! 
Wij zijn nog steeds op zoek naar vrijwilligers! 
Lijkt het jou iets om b.v. eens per maand een uurtje met iemand te gaan fietsten,  
met onderweg een kopje koffie en een gezellig praatje? Dan horen we graag van 
jou!  Hoe mooi is het om zien dat de deelnemer geniet en eigenlijk niet kan 
wachten tot hij/zij weer op pad kan gaan. Als je op deze manier iets voor je 
medemens kunt betekenen dan heb je als vrijwilliger toch ook een top dag. We 
horen dan ook graag van jou!! 
In de wandelgangen horen we dat mensen benieuwd zijn hoe het zit met de 
verzekering. Alle vrijwilligers zijn verzekerd via een vrijwilligersverzekering van de 
gemeente Hengelo. Dus mocht er iets zijn dan ben je via die weg gedekt.  
Wat is de doelgroep voor deelnemers:  
Eigenlijk eenieder die misschien niet meer zo goed alleen op de fiets kan en/of 
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durft. Maar ook zeker iemand die veel alleen is en wel een uitje kan gebruiken.  
Iets voor jou, iets voor u…? Of ken je iemand voor wie dit uitje misschien wel erg 
leuk zou zijn….. laat het ons weten! Dat kan via de mail, telefoon of app.  

duofietsbeckum@outlook.com  --  06 52 77 82 95 
                                                                                        We kijken uit naar jou / uw reactie!! 
 

…TVO/ZWO seizoenstart activiteit… 
Afgelopen 30 augustus was het tijd voor seizoenstart voor de jeugd van 
Beckum en de Hoeve. Vele kinderen verzamelden zich bij TVO op het plein.  
kon verdienen. Hier werden ze ingedeeld in groepjes. Waarna de groepjes met 

sport en spel activiteiten punten 
In de gymzaal was de handbal activiteit waarbij menig doelpunt gemaakt 

werd. Het schoolplein was een gevarenzone, wat ingericht was als schietbaan, 
voor het laser gamen. 
En op het TVO veld kon gevoetbald worden en op de stormbaan de snelste 

doorkomst tijd geregistreerd worden. Tussendoor was er een pauze, waar een 
broodje hamburger genuttigd kon worden, en bij kletsten over de vakantie. 
Uiteindelijk ging iedereen vermoeid en tevreden naar huis.  

Om in de volgende week met de voetbal en handbal trainingen te kunnen 
beginnen.                                                                       TVO Omni jeugd 
 

 
 

KERKELIJKE VIERINGEN BECKUM 4E KWARTAAL 
OKTOBER 
Dinsdag 1 oktober | 09.00 uur | Eucharistieviering, pastoor Jansen 

Dinsdag 15 oktober | 09.00 uur | Woord- en Communieviering, pastor Zoet 
Dinsdag 22 oktober | 09.00 uur | Woord- en Communieviering, vrijwilliger 
Dinsdag 29 oktober | 09.00 uur | Woord- en Communieviering, diaken Keuben 

 
NOVEMBER 
Zondag 3 november| 14.- uur| Hubertusviering, ds. Van de Kamp 

Dinsdag 5 november | 09.00 uur | Eucharistieviering, pastoor Jansen 
Dinsdag 19 november | 09.00 uur | Woord- en Communieviering, vrijwilliger 
Dinsdag 26 november | 09.00 uur | Woord- en Communieviering, vrijwilliger 

 
DECEMBER 

Dinsdag 3 december | 09.00 uur | Eucharistieviering, pastoor Jansen 
Dinsdag 17 december | 09.00 uur | Woord- en Communieviering, vrijwilliger 
 

 

mailto:duofietsbeckum@outlook.com
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IN BECKUM WORDT GEBOUWD!  
 

‘Nou, wanneer beginnen we met bouwen?’ Een 

vraag die ons afgelopen zomer regelmatig 

werd gesteld en waarop we inmiddels met trots kunnen antwoorden: ‘Er wordt 

gebouwd!’ De eerste locatie uit het omgevingsprogramma Leefbaar Beckum is 

namelijk volop in ontwikkeling. Het gaat om ‘De Smederij’ aan de Pastoor 

Ossestraat, locatie D op de kaart. Een aantal weken geleden is de vergunning 

verleend en sindsdien wordt er hard gewerkt aan de transformatie van het 

pand naar 6 appartementen. Een heel mooi begin, maar hoe zit het met de 

andere ontwikkellocaties? Hieronder een update.  

 

Wolfkaterweg Oost  

‘Het paardenweitje’   

Begin juli presenteerde de gemeente Hengelo de verkavelingsschets voor deze 

locatie aan de direct aanwonenden. Tijdens een eerdere bijeenkomst hebben 

de Beckumers hun wensen, ideeën en zorgen meegegeven aan de gemeente 

en RHO adviseurs. RHO is vervolgens gaan rekenen en tekenen en heeft in 

deze verkavelingsschets -waar mogelijk- ook zoveel mogelijk rekening 

gehouden met de wensen en bedenkingen vanuit de buurt. Het blijkt geen 

eenvoudige opgave, maar in deze 1e schets is ruimte voor maar liefst 47 

woningen: 8 sociale huur, 25 rijwoningen, 7 levensloopbestendig, 6 twee onder 

één kap en 1 vrijstaande woning. Het ontwerp werd positief ontvangen. Alle 

aanwezigen konden op de kaart hun feedback intekenen of opschrijven. Het 

was wederom een hele constructieve en positieve avond en de manier waarop 

dit in gezamenlijkheid tot stand komt verdiend alleen maar complimenten 

voor alle partijen. De gemeente en RHO gaan met alle feedback onder de arm 

terug naar de tekentafel. Het doel is om deze ontwerpfase dit jaar af te ronden.  

 

Wolfkaterweg West  

Dit perceel staat op de kaart aangeduid met A. Gemeente Hengelo heeft dit 

jaar het particuliere deel van dit perceel aangekocht. Het andere deel is in 

eigendom van Stichting Twickel. Voorlopig vindt hier (nog) geen concrete 

ontwikkeling plaats in afwachting van de ontwikkelingen op de overige 

locaties.  

De Schapenwei  

In het schetsplan voor dit weiland van de familie Mentink zijn 10 

starterswoningen opgenomen en 4 levensloopbestendige woningen die nog 
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nader uitgewerkt gaan worden door de architect van het plan. De verwachting 

is dat er op korte termijn wordt gestart met het wijzigen van het 

bestemmingsplan en parallel hieraan de woningen ontwikkelen. Hopelijk is dit 

het 1e of 2e kwartaal volgend jaar 2025 afgerond en kan gestart worden met 

het plan als de woningen zijn verkocht. Inmiddels hebben 35 belangstellenden 

zich gemeld. Heb jij ook belangstelling? Neem dan contact op met Eric 

Groothuis van DOC17 Duurzaam Bouwmanagement en/of stuur een mail 

aan egroothuis@doc17.nl.  Het is de bedoeling dat inwoners van Beckum 

voorrang krijgen volgens nog nader vast leggen criteria waar binding met 

Beckum van belang is.  

Erve Lonink  

Stichting Twickel is voornemens op Erve Lonink 17 boerderij-woningen te 

realiseren. De plannen voor dit erf werden dit voorjaar met veel enthousiasme 

en belangstelling gepresenteerd. Achter de schermen wordt nu intensief 

gesproken over de voorwaarden waaronder de huidige pachters naar de 

beoogde nieuwe plek kunnen verhuizen. Zorgvuldigheid boven snelheid. Wij 

hebben alle begrip en vertrouwen dat deze gesprekken uiteindelijk leiden tot 

een positieve uitkomst voor alle partijen.  

Heilige Blasius kerk  

De onderhandelingen met het bisdom over een mogelijke verkoop van de kerk 

in Beckum zijn in volle gang. Dit gaat -op z’n zachts gezegd- niet zonder slag 

of stoot, maar de potentiële koper en de locatieraad laten zich niet uit het veld 

slaan. Het bisdom lijkt inmiddels overtuigd dat met dit plan de kerk voor 

Beckum behouden blijft. Weliswaar in een ander jasje, maar zonder twijfel 

perfect passend in de ontwikkelingen voor het gehele dorp.  

Blijf op de hoogte!  

Volg al de ontwikkelingen via onze social media kanalen, de Dorpsraad 

community op Whatsapp en op onze website Ontwikkellocaties - Dorpsraad 

Bruisend Beckum (dorpsraadbeckum.nl) 

 

Stichting “Wat de pot schaft” bestaat vijf jaar 
Op 13 maart 2019 werd de stichting  “Wat de pot schaft” officieel opgericht, bij 
de notaris in Delden. Daar ging natuurlijk wel het een en ander aan vooraf. 

Want op17 januari 2019 werd een soort oprichtingsbijeenkomst in ‘t-
Proggiehoes georganiseerd door initiatiefnemer Louis Nibbelink . Daar kwamen 

ongeveer vijftien mensen naar toe. Allemaal vrijwilligers die iets wilden doen 
voor inwoners van Beckum en Oele. In dit geval meehelpen om regelmatig 
maaltijden te koken en te serveren voor mensen (jong of oud) die om wat voor 

mailto:egroothuis@doc17.nl
https://www.dorpsraadbeckum.nl/ontwikkellocaties/
https://www.dorpsraadbeckum.nl/ontwikkellocaties/
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reden dan ook elke dag alleen moeten eten. Want daar gaat het om bij “Wat de 
pot schaft”: samen eten is veel gezelliger dan in je eentje.  
De groep vrijwilligers werd verdeeld in koks, keukenhulpen, gastvrouwen/-

mannen, vliegende keep’s, chauffeurs, barman/-vrouw en een paar 
bestuursleden want dat moet nu eenmaal als je een stichting opricht. Er werden 

officiële statuten opgesteld en vastgesteld.  Er volgde inschrijving bij de Kamer 

van Koophandel en toen kon er subsidie aangevraagd worden om een 
beginkapitaaltje te krijgen voor alle benodigdheden. Vanaf het begin zijn de 
vrijwilligers zeer gemotiveerd geweest om elke twee weken bij toerbeurt een 

lekkere maaltijd koken en te serveren. Hun betrokkenheid bij de gasten is groot, 
net zoals de onderlinge hulpvaardigheid en het grote plezier en de trots als alles 
weer goed is verlopen.   

Het onderkomen is ‘t-Proggiehoes, de voormalige lagere school van Beckum. 
Daarin is een kleine keuken aanwezig is en voldoende ruimte om met z’n allen 
aan tafel te eten. Het bestuur van ‘t-Proggiehoes gaf toestemming en 

langzamerhand scharrelde “Wat de pot schaft” van alles bij elkaar aan potten, 
pannen, kookplaten, afwasmachines, bestek enzovoorts. Naast de subsidies 

werd en wordt “Wat de pot schaft” gesponsord door bedrijven in Beckum en 
andere instellingen. Grootste subsidiegevers zijn de gemeente Hengelo en de 
Rabobank.  

Vanaf het begin in 2019 tot nu is er veel animo in Beckum en soms ook in Oele, 
om eens per twee weken aan te schuiven voor een maaltijd. En om elkaar weer 
eens te zien en bij te praten in een gezellige locatie. De groep eters werd al snel 

steeds groter. Uiteindelijk moest het bestuur een maximum vaststellen om het 
koken, en alles wat daarbij komt kijken, werkbaar te houden. Want de 
accommodatie is natuurlijk niet echt geschikt voor deze activiteit. We moeten 

het er mee doen en we doen het ermee. En dat betekent heel veel thuis 
voorbereiden en dan in ‘t- Proggiehoes afmaken. Het is bewonderingswaardig 
wat de vrijwilligers kunnen realiseren en hoe goed het elke keer weer smaakt.  

De stichting zou heel graag haar activiteiten willen uitbreiden naar elke week 
koken en eten voor meer gasten. En een ruimere keuken willen gebruiken waar 
plek is voor professionele apparatuur. Daarom worden met grote belangstelling 

de ontwikkelingen t.a.v. de multifunctionele accommodatie in Beckum gevolgd. 
“Wat de pot schaft” is beoogd mede-gebruiker daarvan. Want hoewel de sfeer 
van ‘t-Proggiehoes prachtig is, is het gebouw, zoals gezegd, eigenlijk niet 

geschikt voor de activiteiten van “Wat de pot schaft”.  
Als u wilt aanschuiven bij de maaltijden dan kunt u zich opgeven bij Ria Asbroek, 

tel.nr. 06-22174665. U hoort dan van haar of er plek is. En mocht u zich hebben 
opgegeven en er komt wat tussen, dan kunt u tot twee dagen voor de datum 
van de maaltijd nog afzeggen zonder dat de organisatie in de problemen komt. 

De maaltijden beginnen om vier uur ’s-middags met een kopje koffie of iets 
anders te drinken. Om half zes wordt er gegeten en tegen half acht gaat 
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iedereen weer naar huis. Als u graag wilt komen maar u hebt geen vervoer dan 
kunt u dat ook doorgeven; dan wordt u opgehaald en weer thuis gebracht. Per 
maaltijd betaalt u € 7,50 en een eventueel drankje bij de maaktijd rekent u 

naderhand af bij de penningmeester.  
En dan nog even dit: u krijgt geen menukaart. Iedereen eet wat de pot schaft!.. 

Met hartelijke groet, 
                                                 vrijwilligers en bestuur “wat de pot schaft”.  

 
 

 
MOOI GEBAAR… NA 4 JAAR SV DELDEN KEERT COLIN VERBERNE TERUG 

NAAR ZIJN OUDE NEST TVO…. PASSEND AFSCHEID VAN ZIJN EERDERE MATEN 
VAN DELDEN  MET APPLAUS VAN BEIDE TEAMS NA DE 9-1 ZEGE(!) VAN DELDEN 
OP TVO… (foto sv Delden)  
  

OP DE VALREEP…een greep uit het allerlaatste nieuws… 

 Beste zangers op tv… veel uiteenlopende meningen; ‘gezemel, overdreven 
gesnotter’, maar ook; ‘prachtig gezongen, ontroerend’ etc… 
Military Boekelo 2e weekend oktober; veel TVO inbreng aan vrijwilligers plm. 
75 mensen. Met allerhande werkzaamheden. Alfons en Els regelen dit voor de 
10e  keer, win-win situatie, met positieve bijdrage aan groot evenement  
én financieel voordeel voor TVO. 
Rood Zwart-TVO zondag jl; 0-3 zege, opkikker van jewelste voor wilskrachtig 
TVO met 2x Colin en 1x Daan die scoorden. Zondag as. komt TVV op bezoek bij 
koploper TVO! 
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DEZE MAAND….. in één volzin…. 
 

Ook zo genoten van Prinsjesdag  met allerlei protocollen die al 
decennia aan de orde zijn met de bekende hoedjes en andere 
ludieke hoofddeksels, klederdrachten en strakke troonrede van 
de goed gesoigneerde koning Willem Alexander en daarop 
volgende Kamerdebatten met snedige verwijten en schoten voor 
de boeg waarbij weer tot in-den-treure goede voornemens 
herhaald werden en wij ons daarnaast verder druk moeten 
maken over oorlogen en natuurrampen ‘all over the world’ en in 
Beckum is de Lus van Beckum succesvol gelopen, zette een 
veteraan een punt achter zijn ‘roemruchte’ lopersloopbaan, kreeg 
bloemen en een zilveren schoen als aandenken en ook… de 
eerste mais al gekneusd rondom Beckum en zijn maandagavond 
de jaarvergaderingen van TVO geweest en tenslotte.. 

zijn we benieuwd hoe de wens om een nieuwe BBB 
eindredacteur binnen afzienbare tijd gestalte gaat krijgen!!!  
Maar vooreerst; op 30 oktober verschijnen we weer!!!  

 
…Gezondheidscentrum… 

 
Huisarts is gestopt!!! 
SPREEKUUR GEZONDHEIDSPOST BECKUM IN DE PASTORIE 

FYSIO SCHMITZ; 053-5721763 
MAANDAG   : 13.00 – 17.00 uur 
DINSDAG   : 16.00 – 21.00 uur 

 WIJKZORG: (Mariël Lammersen - Onland) 
(Tel. tijdens kantooruren 074 – 3677413 of 06 – 34361268) 
(Zorgcentrale bij acute zorg 088 – 3677000) 
TAI YIN ACUPUNCTUUR BECKUM (Fenanja Bouman) 

Praktijk aan huis 
Voor behandeling of afspraak tel. 06-27560378 

Podotherapie Reggestreek 0548-794515 

VRIJDAGMIDDAG op afspraak 

 
 


